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Protokoll Alpina Rådet 2012-04-27  
 
Tom Pietilä   Niklas Carlsson (via telefon) 
Lars Melin (ej närvarande) Tommy Båtelson  
Ulf Lidberg   Anders Sundqvist  
Jan Klein   Karin Sundberg 
Lasse Kjällberg  
Martin Söderberg  
Ulf Olofsson  
 

 

Föregående protokoll 

- Beslut ej noterat i protokollet; Vid föregående möte beslutades att 

inte sanktionera tävlingar utomlands under SM-perioden. 

- Ej genomfört enligt protokollet; Mötesagenda är inte framtagen av 

Tommy till dagens möte utan agenda utarbetas här och nu.  

 

Dagens agenda 

Tommy presenterade sammanställning på mötesdeltagarnas åsikter om 

Alpina Rådets roll och funktion 

 

Alpina Rådets funktion 

- Ska stödja SSF´s verksamhet 

- Tjänstemännen är drivande i olika frågor och Alpina Rådet är 

förankring mot klubbar/distrikt/regioner 

 

Nyckelord 

- Vara kontrollgrupp, ”ifrågasättande” 

- Stödja, (styra eller medverka?) 

- Rådet ska bidra med kompetens och erfarenhet 

- Bollplank för tjänstemän inom SSF 

 

Alpina Rådets huvuduppgift 

- Vad gör SSF Alpint i framtiden? Vilken roll? Tydliggör. 

- Viktiga nationella frågor diskuteras och behandlas i övriga grupper 

för att sedan beslutas i Alpina Rådet 

- Alpina Rådet beslutar eller återremitterar för ytterligare utredning 

- Viktigt att bestämma vad Alpina Rådet ska göra men även vad som 

inte skall behandlas och beslutas i rådet. 

- Alpina Rådet måste fungera som en egen grupp. 

- Alpina Rådet måste sätta agendan själv för det strategiska arbetet. 

Årligt seminarium för att lägga kommande års agenda avseende 

prioriterade frågor. 

 

Riktlinjer för alla SSF´s råd 

- Nuvarande riktlinjer gäller till 2014. Viktigt att de stämmer med 

Alpina Rådets arbete. Översyn av dokumentet vid nästa möte. 
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Ordförande i Alpina Rådet 

- Ordförande inom gruppen kan ge; 

- Öppnare frågeställningar 

- Alpina Rådet styr arbetet mot strategiskt viktiga frågor 

- Inget tjänstemannastyre 

 

Mandatperioder 

- Hur ska vi rekrytera när en medlem avsäger sin plats? 

- Nuvarande medlemmar är villiga att fortsätta vilket bedöms vara en 

bra förutsättning i rådande situation. Det förenklar fortsatt 

samarbete och skapar kontinuitet. 

 

Möteskalender 

- Möteskalendern ska följa SSF´s arbetsår och vara framtagen i 

förhand 

- Ett möte per år på annan ort, t ex Levi 

- Möteskalender tas fram vid nästa möte 

 

Nästa möte 

- Alpina rådets nästa möte blir ett arbetsmöte den 26-27/6 i 

Stockholmsområdet. Ulf O kollar Små Dalarö. Agendan för mötet 

blir att diskutera, strukturera och dokumentera Alpina rådets arbete 

och möteskalender. 

 
 

Beslut 

- Alpina Rådet beslutar att tillsätta en ordförande internt från gruppen. 

Val genomförs vid nästa möte. 

- Nuvarande medlemmars mandat som går ut i 2012-08-30 förlängs. 

 
Niklas informerade nuläget.  

Utvärdering av arbetet med Nationalarenan tillsammans med Skistar. 

Under säsong blev det mer nätning än arbete med underlaget. 

Rikstränare; arbetet med att rekrytera/anställa fortsätter. Ingen presumtiv 

kandidat i dagsläget. 

Rekrytering andretränare till Skiduniversitetet i Östersund fortsätter.  

Personalenkät, 70 av 75 har svarat. Personalenkäten ingår som en del i 

personalutvecklingsarbetet. 

7/5 2012 möte med mellanchefer för att förankra idéerna. 14-16/5 

personalkonferens för all personal inom SSF där ny inriktning presenteras. 
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Anders Sundqvist informerade om landslagsverksamheten. 

Nomineringarna är klara 

 

Kriterium för WC-lag 

- 1-30 på WC lista i en disciplin. Hänsyn till skadestatus 

 

Tränarsidan 

- Ny tekniktränare herr, Johan Brolenius. Krav från herrarna med 

svensk tränare 

- Fartsamarbete med NOR/CAN. Ulf Emilsson ny farttränare Herr 

- Fartsamarbete Dam med NOR/CAN. Vad händer om norska Lotte 

som ensam norsk dam blir skadad? 

- Christian Toma ny GS tränare Dam. 

- Utbildning, sammanfattning och planering under maj månad. 

 

Prioritet 

- Stärka upp juniorsidan framförallt på Herr 

- Förbättra GS generellt 

- Ev. icke åldersrelaterad ”träningsgrupp tre” i framtiden 

- Juniorlagen ska samarbeta mer med Skidgymnasierna, RIG 

 

Reflexioner från säsong 

- Mycket ”två mål” träning 

- Otroligt bra periodisering på fysträning men inte lika bra på 

skiddagar 

- Samarbete över lagstrukturer kan utvecklas 

- Hur ska vi matcha aktiva? En gren eller flera? 

- Hur överlämnar vi åkare mellan olika grupper? 

 
Nästa möte; 

26-27/6 2012. Plats meddelas senare 

 

 

 

 

 


